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Voor u ligt weer ons gezellige dorpskrantje! Óf u bent nu ingelogd en leest online het nieuws uit Boijl! 
Het eerste jaar waarin we de krant in papierenvorm én digitaal hebben aangeboden zit erop. 
Met nog een paar kinderziektes aan de start van 2022, lijkt alles nu naar ieders tevredenheid te 
verlopen en dáár zijn wij héél erg blij om!! 
 
Dat wij nu kunnen beschikken over een hele mooie website, hebben we te danken aan Anne Slot. 
Naast de financiële administratie die Anne een aantal jaren geleden overnam van Geert Pijlman, is 
Anne een goede en deskundige webdesigner gebleken! 
Met veel passie, enthousiasme en plezier is Anne enorm druk achter de schermen. Druk om het ons bij 

de verwerking van de kopy zo ‘gerieflijk’ mogelijk te maken, denk hierbij aan automatisering       

Ook heeft Anne zich gebogen over de lay-out!! 
Zoals u in het eerste nummer van dit jaar heeft kunnen zien hebben alle rubrieken een vaste kop 
gekregen en hebben we een mooie paginanummering. 
Online ziet de krant er strak, fleurig en kleurrijk uit. De papieren krant ontvangt u helaas niet zo kleurrijk 
gezien de papier- en kleurendrukprijzen. Hopelijk doet dit niets af van uw leesplezier!! 
 
Naast dat wij vernieuwend bezig zijn, is er ook ander nieuws vanuit de redactie… 
Twee van onze redactieleden hebben aangegeven dat zij hun focus willen richten op andere 

werkzaamheden en geneugten des levens       

 
Ria was betrokken bij de dorpskrant vanaf eind 1997 en exact drie jaar later kwam Sabine de redactie 
versterken. 
We vormden een geolied team!  
Met een duidelijke taakverdeling was het al die jaren prettig samenwerken én vooral erg gezellig!! 
 
We gaan de meiden missen! Niet alleen v.w.b. verwerking van de kopy, maar vooral ook onze 
momentjes van Even Bi’jpraoten en natuurlijk het wijntje zodra de krant klaar was voor verzending. 
 

RIA EN SABINE BEDANKT !!!!!!!! 
 
 

 

               we hangen de laptop in de wilgen 😉 
 
. 
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Hallo dorpsgenoten, 
 
In de vorige dorpskrant geen stukje van de Bekhof, maar nu hebben wij toch een paar nieuwtjes. 
 
Om te beginnen werd er een nieuwe wereldburger geboren en wel een dochter voor Marloes en Arnoud. 
Fien is de stoere naam voor haar. 

Natuurlijk van harte gefeliciteerd namens ons hele 
buurtje. 
 
Wie we ook feliciteren is Aukje, van nu af aan is ook zij 
een 50’ tiger, en door de duidelijke versierselen op 
hun erf kon iedereen daarvan op de hoogte worden 
gebracht. 
                     “ Van harte “ dus Aukje!!!!! 
 
Dan hebben we nieuws van de WYJERAM  
Wat is Wytse toch een pechvogel. Hij brak zijn arm en 
kon daardoor niet zwemmen met het warme weer. 
Gelukkig kreeg hij na een week zwemgips en kon hij 
alsnog het zwembad in.  
Nynke is naar een kennismakingsavond geweest op 

het Stellingwerfcollege, waar ze na de zomer naartoe gaat. Ze is ook druk met oefenen voor de eindmusical 
van groep 7/8 die donderdagavond 13-7 plaats zal vinden.  
Op de roostervrije dag van school zijn ze naar het strand geweest en ze hebben heel dapper in zee 
gezwommen, die toch nog best koud was. 
 
Yvonne heeft het druk gehad met het inrichten van een tentoonstelling n.a.v de Vlasroute (die te fietsen is 
in het noorden van Friesland, en gaat over vlas, het verwerken ervan en het maken van linnenweefsels ). 
Een van de 3 kerkjes in Metslawier is ingericht met werkstukken van leden van het Weefcollectieffryslân uit 
Oosterwolde met prachtige linnen werktukken: van theedoek, placemats, tot tafelkleden en kledingstukken. 
Speciaal voor de hoge kerkramen zijn door een aantal leden van het Collectief van linnen doorzichtige baniers 
geweven van 20 cm breed tot 2,50 meter lang, wat een mooi effect geeft vooral als de zon er doorheen 
schijnt. 
De tentoonstelling is tot 5 augustus te zien op zaterdag en zondag. 
Het is een stukje rijden met de auto om er te komen, maar de 
“vlasroute” is een aanrader om te fietsen! 
 
Een aantal bewoners van ons Bekhof buurtje kozen op een 
woensdag om naar Schiermonnikoog te gaan voor een dagje.  
Toen ze op de veerboot kwamen was er een grote hilariteit, nog 
meer Boijligers…en natuurlijk Heeee, gohhhhh jullie ook hier op de 
boot? 
Grote hilariteit natuurlijk. Later in het dorp Schiermonnikoog nog 
een ontmoeting tijdens de koffie pauze, dat moest dus even op de 
foto. 
 
Dit was het dan weer voor deze keer, we wensen alle Boijligers een 
hele fijne vakantie, spannende avonturen en natuurlijk mooi weer. 
 
Yvonne Gutterswijk 
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Deze keer ook verdrietig nieuws, op 23 april 2023 is mevr. Jannetje van der Zanden-Brand overleden 

op de hoge leeftijd van 103 jaar. 

Wij wensen Ad en Fred veel sterkte toe met  verlies van hun (schoon-)moeder. 

Arnold Hilhorst is in Nijeberkoop gaan wonen, we wensen hem daar veel woonplezier. 

Annne en Annie Marks 

 
 

 
 

Fusies en overnames in Boijl-centrum 

 

De laatste maanden was er weinig nieuws in Boijl-centrum, daarom ging een delegatie op pad naar 

Schiermonnikoog om in het geheim fusiegesprekken te voeren met een niet nader te noemen andere 

wijk van Boijl. Het bleef daar nog lang gezellig en als de advocaten het eens worden over de financiële 

paragraaf belandt de beker van de buurtquiz ook dit jaar waar die thuishoort. Verder was er het 

droevige nieuws dat Thijs van der Meulen stopt met de vishandel. Wat zou Boijl zijn zonder viskraam 

naast het Zwaantje? En nu maar hopen dat ze in Urk net zulke goede vis vangen als in de vaart van 

Donkerbroek. Verder zijn we in onderhandeling om de nieuwe wijk te annexeren, Boijlerweg 72b/m 

wordt het dan in plaats van Bosschoordwijk. Ook de Daoken hebben wel interesse in 

gebiedsuitbreiding zodat we de rijdende rechter binnenkort in Boijl kunnen verwachten. De uitkomst 

kunt u lezen in de nieuwe versie van de website boijl.com. De redactie is overgenomen door Mijke 

Noest en Annet Jongman zodat u een objectief verslag mag verwachten van de schermutselingen. 

 

Ronald Damhuis 
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Het is al enige tijd geleden dat er van Boijl Oost een stukje in de dorpskrant stond. Ook deze keer is er 
niet veel nieuws. 
Rinse Goettsch heeft zaterdag, 24 juni  zijn zwemdiploma A gehaald.  Altijd goed dat de kinderen vroeg 
leren zwemmen. Naar horen zeggen was er nog iemand op de buurt die nu met een zwemdiploma 
mag pronken. Beide kinderen van harte gefeliciteerd en ik zou zeggen “op naar het volgende diploma”.  
Men zou het niet zeggen maar 45 jaar geleden heeft deze schrijfster het reddingszwemmen in zilver 
behaald. Ik moest toen 25 m ver duiken maar het werden er 35 m. De badmeester was gelijk 
enthousiast: “Als je nu nog van de 5 m plank in het water springt dan heb je het diploma in goud!” 
Maar dat deed ik dan weer niet, 3 m ok maar 5 m! Veel te hoog! Daarvoor was ik dan weer te schijterig. 

       Maar een mooie tijd heb ik wel bij de DLRG ( Deutsche Lebensrettungsgesellschaft) gehad.     
De beste echtgenoot van allen gaat de meeste maandagen met onze kleinzoon naar peuterzwemmen. 
Veel pret samen. Wie weet springt Björn later wel van de 5 m plank!     
Inmiddels is de helft van 2023 omgevlogen, de langste dag ligt achter de rug en de nachten worden 
steeds weer wat langer. Maar bij dit mooie zomerse weer blijven we daar niet lang bij stil staan. Ik 
hoop dat iedereen van de zonnige dagen geniet, nu is het ja weer vol te houden. De weken van hoge 
temperaturen en hitte zijn gelukkig voorbij. Maar zou dan toch weer een hittegolf komen dan ga ik een 
paar keer per dag op de traptree in de kelder zitten om af te koelen. 
 
Ik wens iedereen nog een fijne zomer. 
 
Liane Russchen 
 
 

 
 

Nog voordat de dorpskrant bij iedereen in de (online)bus belandde, stond er bij Marc en Manon al een 

ooievaar in de tuin. Na 2 jongens, mochten ze nu een dochter, genaamd Diede, verwelkomen. 

Gefeliciteerd en veel geluk met z’n vijven.  

Onlangs hebben we de Ransuil en haar jongen mogen verwelkomen 

in het Brinkbosje. De nachtelijke avonturen, gepaard met veel 

gejoel, van de uilen zorgen voor vermaak op de buurt. De foto links 

is gemaakt door Rudy Klesman van de Klokkeweg. 

 

Er wordt goed gezorgd voor de flora en fauna op de buurt. Drie 
dames, Hanneke Zieck, Steef Boeijinga en Hennie de Vries, hebben 

ervoor gezorgd dat het perkje van het wildmengsel hopelijk weer 
gaat bloeien. Ze staken de handen uit de mouwen om het onkruid te 

wieden en het te voorzien van water in deze droge periode. Bedankt, vrouwen!  
 

Even voorstellen...  

Mijn naam is Silvia en ik woon sinds november vorig jaar samen met mijn zoontje Owen aan de Brink. 

Inmiddels hebben wij onze draai gevonden en hopen we hier nog lange tijd plezier te hebben. Wij 

hebben ons in ieder geval erg welkom gevoeld in de straat. Bedankt daarvoor buurtjes! 
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Op 7 mei vierde een jonge god met passie voor 

vissen en brommers zijn 50e verjaardag. Pieter, 

gefeliciteerd en we hopen dat je nog verder mag 

tellen dan 17 jaar. ☺  

Koolmonoxide melder > levensreddend!  

Jan en Jannette zijn door het oog van de naald 

gekropen. Na een aantal dagen hoofdpijn bij Jan 

en honden met o.a. kramp in de nek ging op een 

gegeven moment de CO2 melder af. Dat duurt 

altijd even, omdat koolmonoxide zwaar is en dus 

lang laag in de ruimte blijft hangen. Advies van 

de Gaswacht was iedereen, dus ook alle dieren, 

direct naar buiten en de brandweer bellen. De 

brandweer kwam heel snel en gingen in vol ornaat 

het huis in om metingen te verrichten. Na langdurig ventileren en controles werd uiteindelijk het sein 

veilig gegeven. Jan en Janette hebben net als vrijwel iedereen, een onderhoudsabonnement voor de 

ketel en het onderhoud was ook in augustus jl. nog gedaan. Zo blijkt maar weer, ook al houd je je aan 

alle regels, blijft het belangrijk zelf voor je veiligheid te zorgen. We zijn blij dat het zo is afgelopen, had 

anders kunnen zijn... dus bezuinig niet op melders!  

Dan graag nog even aandacht voor de volgende voor zorgwekkende toestanden aan de Brink.  

Hernieuwd onderzoek naar het ontstaan van de plaatsnaam Boijl 

In het verleden is er veelvuldig onderzoek gedaan naar het ontstaan van de naam Boijl. 

Verschillende namen zijn gebruikt. Zoals Boilo; wat een verwijzing naar hoogte in het bos moet zijn 

geweest. Beule; schijnt een verwijzing te zijn naar het harde werken dat hier moest worden gedaan 

om de woeste grond te bewerken en vruchtbaar te maken. En zo zijn in het verleden meerdere namen 

genoemd met allemaal hun eigen verklaring. 

Aan De Brink was men daarom van mening dat een hernieuwd onderzoek dringend noodzakelijk was, 

dit heeft inmiddels plaats gevonden. Dit grondig uitgevoerde onderzoek heeft aangetoond dat de 

resultaten uit alle eerder gedane onderzoeken naar de prullenbak verwezen kunnen worden. 

Dit onderzoek heeft ook aangetoond dat de naam Beule de enige juiste benaming is geweest. 

Maar dan met een minder vriendelijke betekenis als voorheen altijd in de onderzoeken vermeld is. 

Met aan zekerheid grenzende waarschijnlijkheid is gebleken dat de enige juiste naam Beul moet zijn 

geweest. 

Aan de Brink 9 hebben wij namelijk het schavot gevonden waar voorheen de engerds terecht gesteld 

werden. De naam moet daarom Beulo geweest zijn (Beul in het bos) Op de plaats waar nu het schavot 

is gevonden was namelijk voorheen bos. Het lugubere hieraan is dat het nog steeds in gebruik is. Bij 

het vallen van de avond vinden hier nog steeds terechtstellingen plaats. Dan worden hier de 

engerlingen terecht gesteld. Naar aanleiding van de conclusies die uit dit grondig uitgevoerde 

onderzoek naar voren zijn gekomen, adviseren wij de historische club in Boijl met klem om geen verder 

onderzoek te doen naar de oorsprong van de naam Boijl. Als de resultaten uit dit onderzoek openbaar 

gemaakt worden, kunnen verwanten van in het verleden terechtgestelde engerds mogelijk alsnog met 

schadeclaims komen. Of moet dorpsbelang Boijl zoveel jaar na dato alsnog excuses aanbieden? 

 

                                        We wensen iedereen een fijne zomervakantie.  

                   Anke Slot  

                 Dit buurtnieuws is tot stand gekomen dankzij journalistieke inbreng van buurtgenoten ☺                     
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Nr. 8 Sebastian en Mariska hebben hun huis verkocht en gaan een nieuw avontuur aan. Dat avontuur 

gaan ze beleven in Zuid-Zweden namelijk in de plaats Värnamo. Ze hebben een boerderij gekocht met 

een vakantiehuisje erbij zodat ze vrienden en familie kunnen ontvangen en ook om te verhuren. 

Mariska verteld dat het een prachtig groene omgeving is, veel bos en meren. De verhuizing kan in de 

schoolvakantie plaatsvinden. Floor en Sylvan gaan dus naar een nieuwe school en zoals dat gaat bij 

kinderen zullen ze de taal vast snel onder de knie krijgen. Sebastian en Mariska  gaan taallessen nemen. 

Veel succes daarmee. En vooral wensen we jullie een heel fijn leven toe in het mooie Zweden. Wij 

horen graag een keer hoe het jullie vergaat. 

              … följ ditt hjärtas väg, även om den leder till sverige… 

 

De toekomstige bewoonster van nummer 8 heet Heleen, we zullen haar vragen zich in de volgende 

Tot de volgende Even Bi’jpraoten  voor te stellen. 

 

 Nr. 20   Er hangt een vlag met schooltas uit bij Sylvia en Danny. Zoon Brian slaagde 

op Stad en Esch te Meppel voor zijn Havo diploma. Hierna gaat hij de 

vervolgopleiding economie doen in Zwolle.  

Van harte gefeliciteerd Brian met het behalen van je Havo diploma en veel succes  

met je nieuwe opleiding.  

En dan een natuurbericht 

Afgelopen weken hebben de bewoners van de Brink, Klokkenweg , Kerkweg en waarschijnlijk 

ook gedeelten van andere straten in Boijl nachtelijke geluiden gehoord , in eerste instantie 

ondefinieerbaar maar na lang zoeken op internet hebben wij,  Roos Rozema en ik Rudy, het 

geluid gevonden. Het moest van  jonge ransuilen zijn die verbleven in het Brinkbos. De jonge 

uilskuikens hadden het nest verlaten en verblijven dan op een tak, vanaf dat moment worden ze  

takkelingen genoemd.  In het bos hoorden we ze wel  maar we zagen  ze niet. Toen het weiland was 

gemaaid zagen we mogelijkheid het bos van de achterkant te benaderen. En ja hoor daar zagen we 

twee van die pluizenbollen zitten in de avondzon.  Uiteindelijk waren het er drie.  

Uilen zijn zoals bekend  nachtdieren en om de ouders te laten weten waar ze zijn roepen ze vanaf hun 

tak.  De ouden zoeken ‘s nachts naar prooien, voornamelijk veld- en woelmuizen  om hun jongen te 

voeren. En totdat ze zelf kunnen jagen gaat het nachtelijk ritueel door. Het klinkt als een roestig 

scharnier. Kiejée   

En dat gaat vijf weken door.  

In die tijd verplaatsen ze regelmatig van boom en zo konden we op 26 juni zien en inmiddels velen met 

ons,  hoe groot ze geworden waren.   



   

 

 

7 

De avond van 28 juni, bij het invallen van het donker was het zover, er werd druk gevlogen vanuit het 

bos naar de daken van de Klokkenweg richting het zandpad. Een heel spektakel. Die nacht hebben ze 

vast geleerd hoe ze een muisje moeten vangen en hoe ze zelfstandig verder kunnen leven. Vanaf die 

dag is het  ‘s nachts  weer stil op de buurt. Het was interessant en leuk om mee te maken.  

Om met onlangs overleden Paul van Vliet te spreken; “Dat benne toch leuke dingen voor de mensen”  

 

 

 

 

Mede namens Djoeke , tot de volgende Even Bi’jpraoten  

Rudy Klesman 

 
 

 

De vlag kon uit bij de familie Zuil, Wouter is geslaagd voor de MAVO. Hij zal nog een tijdje langsfietsen want hij 

gaat door naar de HAVO op het Stellingwerf College in Oosterwolde. Gefeliciteerd Wouter en succes! 

Jeannette en Reimer 
 
 
        

Het gemis zal blijven 

Wim Kleinhoven 

Uw medeleven persoonlijk of met een kaartje 

heeft ons goed gedaan. 

Hartelijk dank daarvoor. 

Familie Kleinhoven 

 

Voor de bewoners van de Doldersumsestraat was het ook even schrikken toen we hoorden dat Wim Kleinhoven, 
onze oud buurman en vader van Albert, plotseling overleden is. De gezamenlijke buren wensen  Albert, 
Jeannette, Ruben, Martine en verdere familie veel sterkte met dit verlies. 
 
 

 

Op 17 mei waren Hendry en Janny Derks 50 jaar getrouwd. Dit werd eind april alvast 

met de kinderen en kleinkinderen gevierd in Euro Disney in Parijs. Op de dag zelf 

vierden een aantal buren het feestje mee bij Van der Valk in Wolvega. Hartelijk 

gefeliciteerd en nog veel mooie jaren met elkaar! 
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Bij de familie Derks op nummer 40 kon op 14 juni de vlag uit. Daniël is geslaagd voor 

zijn vmbo aan het Terra College in Wolvega. Hij gaat volgend jaar naar het Friesland 

College in Heerenveen verder met de opleiding 'allround technicus voertuigen en 

mobiele werktuigen'. Gefeliciteerd Daniël en veel succes in Heerenveen. 

 

En ook Jonathan Derks heeft iets te vieren: hij heeft zijn zwemdiploma C 

gehaald! Super, dat wordt lekker zwemmen deze zomer! 

Verhuisberichten: 

➢ Sportfit4you gaat verhuizen 

Natuurlijk blijf ik lekker wonen samen met Hendrik aan de Boijlerweg 38, maar met mijn salon ga ik 

vanaf september mijn werkzaamheden verrichten in het pand naast de sportschool. (Het pand waar 

nu nog schoonheidssalon Bellesza zit) 

Hier heb ik een mooie ruimte ter beschikking met een professionele uitstraling. Voor een coaching 

gesprek, hulp bij een voedingstraject of een massage naar keuze. Door deze mooie ruimte is er naast 

sportmassage nu ook de rust en ruimte voor hotstone massage, Indiase hoofdmassage, 

ontspanningsmassage, voetmassage en bindweefselmassage. Ook zal ik mindfulness trainingen gaan 

geven. Personaltraining en de groepslessen blijf ik natuurlijk gewoon in het pand van Het Sportcentrum 

geven. Maak gerust eens een afspraak om een kijkje te komen nemen of een behandeling te 

ondergaan. Je bent welkom!  

 

Caroline, Sportfit4you 

➢ Beste dorpsgenoten,  

Na ruim 25 jaar met veel plezier hier te hebben gewoond, gaan wij 

Boijl verlaten. 

We wilden in eerste instantie dichterbij het werk van André gaan 

wonen, maar de huizenprijzen zijn niet op te brengen in het 

westen, dus nog niets gevonden. Daarom kijken we nu ook hier in 

de regio rond en het liefst wat dichterbij een stad. Op het moment 

van dit schrijven hebben we echter nog geen plek gevonden, maar 

dat komt vast goed. 

De nieuwe bewoners van ons huis zijn een jong stel uit Almere en 

zullen per 1 september hier komen wonen. Ze zullen zich vast 

tegen die tijd verder voorstellen. Hierbij willen wij meteen ook alle 

lidmaatschappen en donaties stopzetten. 

We wensen iedereen het allerbeste toe, een mooie zomer en wie weet tot ziens! 

Hartelijke groeten, 

André en Elfriede 

Boijlerweg 50 

 

( Daar sluit ik me bij aan, groet Anne-Marie)  

 
 



   

 

 

9 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij de redactie is ter plaatsing het overlijdensbericht van Mevrouw Minke Boelen binnengekomen. 

Wij wensen haar naasten veel sterkte! 

 

Op zondag 14 mei 2023 is overleden onze moeder Minke Boelen-Blaauw op de leeftijd van 97 jaar.  

Ze is oud inwoner van Boijl en woonde na het overlijden van onze vader Wessel Boelen vanaf 

december 2009 in De Menning in Wilhelminaoord.  

   
Groeten: Jan Boelen 
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Nieuws vanuit dorpshuis “de Tille” 
 
 
 
 
  
 

 
Op 17 mei hebben wij onder het genot van een lekker 
gebakje bij de koffie en een borreltje afscheid genomen van 
Jan Slepers, Helen Gorter en Geertje Hoekstra. Sjoukje had 
leuke pakketten verzorgd. Jan, Helen en Geertje werden 
bedankt voor hun inzet al die jaren. Allen gaven aan nog wel 
bij te willen springen in geval van nood, dat aanbod is door 
ons hartelijk aanvaardt.  
 
Bestuur samenstelling  
De huidige samenstelling van de dorpshuis commissie bestaat uit: 
Anja van Loon -  voorzitter/financiën, Sjoukje Bergsma - algemeen, Wendy Boersma - algemeen, Sietse 
Bosma – website en IT aangelegenheden en Alletta de Weert voor administratieve ondersteuning. 
Albert Jager is beheerder en beheert de agenda van de zalen. Berend Slot is het aanspreekpunt voor 
onderhoud en technische ondersteuning. En natuurlijk kunnen we niet zonder alle andere vrijwilligers 
die helpen in en rondom het dorpshuis.  
 
Onderhoud van het pand  
Het MJOP 2020-2023 (meerjaren onderhoud plan) is ingediend bij werkgroep Harten10 (werkgroep 
van dorpshuizen in Weststellingwerf). Vrijwilligersuren worden vergoed, materiaalkosten kunnen een 
% van vergoed worden. 
 
Gebruikershandleidingen  
Wendy maakt een draaiboek en gebruikershandleiding voor de keuken en gebruiksvoorwerpen, zodat 
iedere gebruiker e.e.a. gemakkelijk op kan zoeken als ze gebruik maken van Tille. 
 
Certificaat voor brandwerendheid/vertragend  
Gekregen voor de gordijnen op het toneel. Deze is nu weer up to date. 
In de zomer gaan we kijken hoe we de website mooier en beter kunnen maken, prijzen onder de loep 
nemen. 
Na de zomer komen we opnieuw bij 
elkaar, voor t eerst op 13 september, 
daarna iedere 3e woensdag van de 
maand. Mocht u vragen of opmerkingen 
hebben spreek ons aan of mail ons. 
voorzitter@dorpshuisboijl.nl  
Vanaf september gaat het 
verenigingsleven weer beginnen en zien 
we u graag in ons dorpshuis,  
 
Fijne zomervakantie!!!!  
 

mailto:voorzitter@dorpshuisboijl.nl
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  Feest in het dorp……!              

 
 
 
 

 
In ons archief vonden we 2 notulenschriften van de V.V.V. Vereniging Voor Volksvermaak. Het oudste 
schrift is van 1922 en toen zou de vereniging ook opgericht zijn en we zijn intussen een eeuw verder!  
De jaarlijkse contributie is 50ct maar om een groots feest op te zetten ‘zijn 
de kasmiddelen te beperkt’. 
Dorpsfeesten waren in die tijd een hele gebeurtenis met vertier voor jong 
en oud! Er werden jaarlijks in Boijl 2 markten gehouden. Op de derde 
dinsdag in mei en de laatste dinsdag van september. Tijdens de herfstmarkt 
waren er allerlei  festiviteiten. Het was dé gelegenheid voor jongelui om 
contacten te leggen en als je  ‘gepaard’ op de feestavond verscheen, was het 
wel definitief  ‘aan’!                                                                                                                      1902 
Vanaf 1900 was op de voorjaarsmarkt een veekeuring. Die  werd  
nog tot in de 50er jaren gehouden op de hoek Boijlerweg 
/Boschoordweg tegenover het café, waar  toen uiteraard nog 
geen huizen stonden.  
1923 Wil men voor de leden graag een ‘gezellige avond’ met een 
‘declamater’. Bestuur gaat overleggen met het fanfarekorps 
O.B.K. ‘want die hoort daar ook bij’. (het korps was 3 jaar 
daarvoor opgericht) In 1926 een voorstel om ook met de mei 
markt feestelijkheden te organiseren. De kas laat dit echter niet 
toe. Maar… het wordt ‘ondervangen’ door café houder Otter.  
Deze stelt voor dat hij en collega caféhouder A van Riesen 
hiervoor elk f. 5.00 doneren. Voorstel aangenomen.                                          bestuur 1923 
1929 Jaarvergadering. Aanwezig 5 bestuursleden. S Jonkers en K Jonkers  zijn aftredend en worden ‘bij 
acclamatie herbenoemd……’!      In 1930 wordt een motorwedstrijd gehouden. Prijzengeld f. 22.50 

Op de jaarvergadering van 1932 zijn 3 van de 100 leden aanwezig…… 
1933 Is de marktdag geen vrije  dag voor de werkpaardjes want er is  
een ‘keddenrace’. Die draverijen werden gehouden op de 
Doldersumsestraat waarvan een deel verhard was. Later werd deze 
race van Gemeentewege verboden ‘vanwege het meer en meer 
meganisch toenemend verkeer’.  
1935 zijn er windhondenrennen tijdens Builigermarkt. Jan Jager zag 
dat dit in Fochteloo een groot succes was.  
Jan Russen stelt voor om de feestelijkheden op zondag te houden. Dit 
trekt misschien meer publiek en dat is weer goed voor de kas.  
In 1939 houden ze inderdaad in augustus een zomerfeest. Er komt een 
tent die ze gaan verhuren aan de caféhouders en de verenigingen 
moeten voor humoristen zorgen. Toegang 20ct p.p. en niet leden 
40ct. 

Willem van Riesen op weg In 1940 telt de vereniging 98 leden. Ze krijgen de beschikking over     
naar de veekeuring  een feestterrein ‘welwillend afgestaan door de Kerkvoogdij’. En dat is                                     

                        nog steeds zo.  Het is het terrein van ons huidige Sportpark.                                
                                                         Voor de aanleg ervan werden aandelen uitgegeven à f. 10.--.                                                                                                                                             
1942 (oorlogstijd) ‘we wachten nog maar even af met deze toestanden’. In 1947 bestaat de vereniging 
25 jaar. Secretaris Jan Blauwbroek noteert: ‘Plan is een –motor behendigheidswedstrijd en 
‘bakerschaken-‘ te organiseren. Dit woord wordt eerder genoemd wat mag dat wel zijn…..??? 
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Het zomerfeest van augustus 1950 is een groot 
succes. De inkomsten zijn f. 2144.31 en na aftrek 
van de onkosten is er  f. 977.29 over voor de kas.  
Echter… in 1951 met een hele natte zomer is er 
een nadelig saldo van f. 553.85! 
Het jaar daarop zijn 2 leden aanwezig op de 
jaarvergadering. Jaap Harmsma stelt voor om ze 
2 consumpties uit de kas ‘te verstrekken’ en ‘een 
ieder is accoord’  Het volgende jaar zijn 13 leden 
aanwezig. (toeval?) 
 
  
 
                 

Dameskoor ‘Levenslust’   speelt ‘Cassanova’ met het 
tentfeest 1953 de nonnen: Lamkje Mulder en Bertha  
Westerveen. Staand in het wit links: Jennie Wierda 
rechts  Geertje van Zanden en Nettie van Riesen. 
zittend: Johanna Menger, Grietje Hoogeveen en 
Janke Benthem. 
 
De feesten werden steevast opgeluisterd met de 
zweefmolen van Hein Akkerman en zijn familie. Wat wij 
ons herinneren stond die op het grasveldje naast café ‘Het 
Zwaantje’ nu ingang Brink. Zomer 2021 even Corona 
pauze, kon de oude draaimolen in al zijn oude glorie nog 
eens bekeken worden in Appelscha.                                                                  foto Jan Veldhuizen 
Hij stond daar tientallen jaren opgeslagen nog steeds in de zelfde oude truc. Er groeiden wat bomen 

dwars doorheen en na het nodige snoeiwerk gingen wat mannen aan 
het sleutelen. Wonder o wonder de hele molen kon compleet worden 
opgezet.                                                                    
In 1952 treden Helma en Selma op in de feesttent. Later bekend onder 
de naam de Selvera’s. (van de twee reebruine ogen en de Postkoets.) 
1956 geen feest want het  sportveld wordt gerenoveerd. 
Het gaat niet goed met V.V.V. Boijl! Op de jaarvergadering van 1958 
treedt het hele bestuur af. Er volgt een stemming maar niemand neemt 
de benoeming aan. Een week later 19 maart is er een buitengewone 
ledenvergadering met slechts 1 agendapunt –trachten een nieuw 
bestuur of ontbinding van de V.V.V.- Het schrift houdt hier op en zo zal 

         uit Aanpakken 1952          het gegaan zijn. (komt dit ons ruim 60 jaar later bekend voor?)     
1984 is er om de 5 of 6 jaar weer een dorpsfeest met versierde wagens, een buurten zeskamp, een 
quiz, een feestavond een fietstocht enz. De laatste jaren, is ook door de Corona, dit wat in het slop 
geraakt.  
De Builigermarkt werd 1986 weer in ere hersteld maar met een teruglopende middenstand was dit 
geen lang leven beschoren. Gelukkig zijn er in ons dorp veel creatieve geesten die regelmatig hele 
leuke dingen bedenken. Zelfs in Coronatijd! Boijl 700 met al z’n activiteiten, is daar zeker een bewijs 
van! En ja…… die tentfeesten, weliswaar in een ietwat andere vorm, maar ze zijn weer helemaal ‘in!’ 
 
‘Dorpsarchief Boijl’         Jellie Menger – Oosterkamp                                                                         juni 2023
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Wie wil er winnen?  

Het eerste volledige seizoen na Corona is succesvol verlopen. Met onze nieuwe enthousiaste dirigent 

Arjen Seinen gaven we twee concerten. Vooral het concert in Boijl was weer druk bezocht. Het ziet er 

allemaal weer goed uit voor het koor. We mochten weer een aantal nieuwe leden verwelkomen en 

dat is leuk, zowel voor de nieuwe leden als voor het koor. Immers, hoe meer zielen, hoe meer vreugd. 

Het zangplezier spatte er weer vanaf en we liggen weer goed op stoom. En dat is mooi om te kunnen 

schrijven. Koren hebben immers veel geleden onder Corona. Wij zijn er gelukkig goed doorheen 

gekomen. 

 

Natuurlijk kunnen we altijd nieuwe leden gebruiken! Bedenk dat “ik kan niet zingen” nooit een excuus 

is om niet te gaan zingen. Iedereen kan zingen, alleen niet iedereen heeft dat ontdekt. Die 

ontdekkingsreis kun je in een koor heel goed maken. Juist omdat je er niet alleen voor staat. Je zingt 

met zijn allen en het resultaat is iedere keer weer verbluffend. En bovendien is zingen gezond. Het is 

goed voor je longen, het ontspant en voorkomt stress. Met zingen valt dus heel wat te winnen. 

 

Ben je nieuwsgierig geworden, of wil je meer weten?  

Ga voor winst op je gezondheid en kijk eens rustig rond op onze website www.gemengdkoorboyl.nl. 

Klik op de pagina Meezingen en meld je aan voor een repetitie. Dat kan helemaal vrijblijvend. Je mag 

enkele weken zonder enige verplichting met ons meezingen. Zo kun je rustig ervaren wat koorzang 

met je doet en of het wat voor je is. Iedereen is welkom. Jong, oud maakt niet uit. Vooral jongeren 

dagen wij uit om de stap te wagen, want jong geleerd is oud gedaan leert ons een bekend Nederlands 

gezegde. 

 

Iedereen is van harte welkom. 

 

8 oktober 2023 Najaarsconcert Gemengd Koor Boyl. 14.00 uur in de Schutse,  Vaart Zuidzijde 74, 

8426 AG Appelscha 

 

Karl Bakx 

Nieuws  Dorpsbelang 

http://www.gemengdkoorboyl.nl/
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Zelfbeheer Groen en Opzomerweek 

Het is al een lange traditie dat wij in Boijl in het dorp een groot 

gedeelte van het groenbeheer zelf doen. Daar staat een financiële 

vergoeding tegenover. Dorpsbelang ontvangt die subsidie en 

betaalt hieruit de noodzakelijke kosten voor het zelfbeheer groen. 

Als er geld overblijft dan wordt dat apart gezet voor eventuele 

subsidieaanvragen vanuit de verenigingen en initiatieven vanuit 

het dorp. Jaarlijks wordt er door het bestuur van dorpsbelang tijdens de ledenvergadering 

verantwoording afgelegd over de besteding van de middelen en de financiën. 

Een onderdeel van het zelfbeheer is de jaarlijkse opzomerweek in het voorjaar. Zoals u ongetwijfeld 

heeft gemerkt is deze dit jaar niet doorgegaan. Dat heeft vooral te maken met de wijze waarop de 

gemeente dit jaar heel Boijl het groenonderhoud en het onderhoud van de bestrating heeft 

uitgevoerd. Dat was al een flinke opzomeractie. Natuurlijk zijn er ook actieve dorpelingen geweest die 

daarna nog een bijdrage hebben geleverd aan het netjes houden van het groen in het dorp. Waarvoor 

onze dank. 

Voor het bestuur was dit besluit tevens aanleiding om een afspraak met de gemeente te maken om 

het zelfbeheer groen nog eens met de gemeente te bespreken. Wat is er veranderd in de afgelopen 

30 jaar. Wat is er aan groenonderhoud bijgekomen en staat de vergoeding die wij ontvangen nog in 

verhouding met het vele vrijwilligerswerk dat hier tegenover staat? Dat gesprek is inmiddels geweest 

en wij verwachten eind augustus een nieuw voorstel van de gemeente. Vervolgens gaan wij dit voorstel 

bespreken met de groencommissie en nemen wij vervolgens binnen het bestuur een besluit over de 

wijze waarop wij de komende jaren het zelfbeheer groen gaan uitvoeren. Uiteraard komt dat besluit 

ook aan de orde tijdens de algemene ledenvergadering in het najaar.  

 

Subsidieaanvragen   

Via het bestuur van dorpsbelang hebben de verenigingen hun jaarlijkse subsidieaanvragen ingediend. 

Die zijn inmiddels goedgekeurd en de bedragen zijn overgemaakt naar de betreffende verenigingen. 

Zoals u weet wordt 10% van het subsidiebedrag al sinds jaar en dag afgedragen aan dorpsbelang. 

Dorpsbelang zet dat in een aparte spaarpot. De verenigingen kunnen een beroep doen op een bijdrage 

uit die spaarpot voor niet-structurele initiatieven. Bijvoorbeeld de aanschaf van specifieke en dure 

inventaris. Het bestuur neemt vervolgens een besluit over de toekenning van de aanvraag.  

Daarnaast worden er door het bestuur ook regelmatig subsidies aangevraagd bij gemeente, provincie 

en andere sponsoren voor bijzondere activiteiten. Tot dusverre hebben wij een subsidie aangevraagd 

en toegekend gelregen voor een aantal ontmoetingen (blind dates) tussen dorpsbewoners en 

plaatselijke ondernemers.  

De eerste is al op 25 juni geweest, de tweede is op 16 juli. U hebt al een flyer ontvangen met nadere 

informatie. Het thema is: Eet, ontmoet en verwonder! 

Daarnaast is er een processubsidie aangevraagd en toegekend voor deskundige begeleiding van de 

aspirant-kopers van een perceel op het nog te realiseren landschappelijk woonwijkje aan de 

Boschoordweg. Het is de bedoeling dat die samen eigenaar worden van het openbaar groen in die wijk 

en daarvoor een Vereniging van Eigenaren op gaan richten. Daarnaast worden zij ondersteund bij het 

gemeenschappelijk kiezen en aanbesteden van hun woonwensen. 
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Verkeer 

Met de gemeente is regelmatig contact over de verkeersveiligheid in en rondom het dorp. De 

gemeente neemt onze vragen (veelal van individuele inwoners) mee in het nieuwe verkeersplan voor 

de gemeente. Een van de onderwerpen is de snelheid op de Boijlerweg (buiten de bebouwde kom) en 

de driesprong Boijlerweg-Bekhofweg. 

Langzamerhand komt de zomervakantie er weer aan. Wij wensen alle inwoners alvast een fijne 

zomervakantie. 

Nieuw communicatiegroepje 

Een poosje geleden deden we een oproep voor een webredacteur voor de dorpswebsite 

www.boijl.com en ‘socials’ van het dorp. Maar liefst drie dorpsgenoten meldden zich! Daar zijn we 

natuurlijk enorm blij mee. Annet Jongman, Mijke Noest en Nelleke Schaafsma gaan het met zijn drieën 

oppakken. 

Sabine Dam draagt het stokje dus aan hen dor. Sabine heel veel dank voor al die jaren trouwe inzet. Jij 

was onze stille kracht die ‘op het nieuws’ zat en zorgde dat Boijligers altijd op de hoogte waren van 

nieuwtjes en activiteiten.  

Blind dates op verrassende locaties in ons dorp 

Iedereen kreeg een uitnodiging in de bus voor een ‘blind date’ met dorpsgenoten onder het genot van 

een pizza of een picknick. Op 25 juni ontmoetten 16 Boijligers elkaar bij Natuurcamping De 

Bekhofschans. Op deze zonovergoten dag maakten zij (nader) kennis met elkaar en aten een heerlijke 

pizza, versgebakken door Marian en geserveerd door Beau en Cas. Dirk vertelde het verhaal van de 

camping en hoe zij hun bedrijf met elkaar runnen. We voelden ons welkom en hadden het super 

gezellig! 

Op 16 juli is er een picknick in de kersenboomgaard aan de Rijsberkamperweg. Helaas is het niet meer 

mogelijk om je hiervoor aan te melden, want we zitten al vol. Gezien de grote belangstelling gaan we 

nieuwe data prikken op weer nieuwe locaties. Een uitnodiging hiervoor vind je deze zomer in je 

brievenbus. Overigens is dit project mogelijk dankzij een subsidie die Dorpsbelang kreeg van de 

provincie Friesland voor initiatieven die bijdragen aan een sterkere band tussen buurt/dorp en lokale 

ondernemingen. 

Foto gemaakt door Amanda Melchior   Foto gemaakt door Katja Moesker 

http://www.boijl.com/
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 6 juli: brainstorm activiteiten 

Degenen die op de nieuwjaarslunch waren, weten het misschien nog; aan het eind van de lunch 

werden de gasten uitgenodigd om een ‘paspoortje’ in te vullen waarop je kon invullen wat je wilt 

betekenen voor het dorp en waar je goed in bent. Dit kreeg een vervolg op donderdagavond 6 juli. 

Toen bruiste het van de ideeën in het Brinkhuus. Zo’n 25 dorpsgenoten (die zo’n paspoortje hadden 

ingevuld) gingen namelijk aan de slag met een gezamenlijke activiteitenagenda voor ons dorp. Het 

resultaat mag er zijn! Het barst de komende periode van de activiteiten van en voor het dorp. Iedereen 

die meedeed heel erg bedankt. Het laat maar weer eens zien wat je kan doen als je alle talenten en 

ideeën in het dorp verbindt. Hopelijk gaan veel Boijligers er van genieten. Meer info over alle nieuwe 

activiteiten volgt in je brievenbus, op de website, op facebook Boijl en Insta Boijl! 

Save the date: 5 oktober - Algemene Ledenvergadering Dorpsbelang 

Heb je ideeën wat Dorpsbelang voor Boijl en de Boijligers kan doen? Wil je inspraak hebben in hoe we 

het geld van de leden uitgeven? Vind je het leuk om andere Boijligers te ontmoeten? Kom dan naar de 

ALV van Dorpsbelang. Een uitnodiging ontvang je in je brievenbus, maar noteer de datum vast in je 

agenda als je wilt komen.  

De agenda voor een ALV bestaat altijd uit een algemeen deel en een thema. Als je ideeën hebt voor 

een thema, geef deze dan aan ons door via dorpsbelang@boijl.com. Als er geen ideeën vanuit het dorp 

komen, verzinnen we zelf een thema.  

 

Duurzaam wonen aan de Boschoordweg 

 

In de afgelopen maanden is er door de projectgroep hard gewerkt om het bestemmingsplan (eigenlijk 

de bestemmingswijziging) voor het terrein aan de Boschoordweg af te ronden. Dit hebben wij gedaan 

met ondersteuning van het adviesbureau Interra. Wij hebben de plannen besproken met de leden van 

de coöperatie, de projectgroep, de VVE de Groene Zoom, het waterschap en de gemeente 

Weststellingwerf. Er moeten nog een paar kleine puntjes op de i worden gezet en dan kan de 

coöperatie Boijl Energie Neutraal de bestemmingswijziging indienen bij de gemeente.  

De aspirant-kopers zijn op dit moment bezig om binnen de randvoorwaarden, die door de coöperatie 

zijn opgesteld,  te komen tot een collectief opdrachtgeverschap en het oprichten van een vereniging 

van eigenaren voor het te bebouwen gedeelte én de gezamenlijke groenvoorzieningen van het 

perceel. Hierin worden zij begeleid door het bureau Kuub. Samen maken zij afspraken over het 

realiseren van hun woonwensen (type: schuurwoningen), het gezamenlijk aanbesteden van het 

bouwrijp maken, de aannemer, etc. 

De aspirant-kopers zijn allen afkomstig uit Boijl. Er wordt nog steeds rekening gehouden met het 

realiseren van vier huurwoningen. De woningstichting Weststellingwerf staat daar positief tegenover 

maar heeft hierover nog geen definitief besluit genomen. Mocht dit niet doorgaan dan komen er nog 

vier kavels vrij voor starterswoningen. Er hebben zich al vier gegadigden aangemeld voor een 

huurwoning. Zij voldoen ook allen aan de voorwaarden die de coöperatie vooraf heeft opgesteld.  

mailto:dorpsbelang@boijl.com


   

 

 

17 

Na de zomervakantie starten wij met de voorbereiding van een nadere invulling van de niet te 

bebouwen 2e hectare van het perceel grond. Het is de bedoeling dat dit een landschappelijk inrichting 

krijgt.  

Voor nadere informatie over het project verwijzen wij naar de website: duurzaam wonen Boijl. Wij 

hopen de dorpsbewoners tijdens de eerstvolgende ledenvergadering van Dorpsbelang nader te 

informeren over de stand van zaken.  

Marein Boekhoudt en Ben Lubberdink 

 

  

Nieuw op onze website 

Dorpsarchief Boijl 
www.archiefgroepboijl.nl 

(info Jan Veldhuizen, janveldhuizen.jv@gmail.com, 06-13415198) 

Sommige artikelen op onze website zijn te groot voor de dorpskrant. 

We melden ze vanaf nu in deze rubriek. 

 

Binnenkort plaatsen we in rubriek Diversen: 

Overzicht aankoop gronden ten behoeve van aanleg spoorlijn Steenwijk – Oosterwolde. 

(Samengesteld door ons lid Sjoukje Schlepers-Bergsma.) 

In 1912 vond de aanbesteding van deze ook door Boijl lopende 

spoorlijn plaats (nu fietspad langs de Boijlerweg}. Een jaar later, 

op 16 mei 1914, reed de eerste tram. De laatste tufte op 29 

september 1962 door ons dorp. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Noteer alvast in uw agenda:  Toneeluitvoering 9 December 2023 
Middag en Avondvoorstelling in dorpshuis de Tille. 

Voor kaarten en meer info bezoek onze website: https://www.toneelboijl.nl/ 

http://www.archiefgroepboijl.nl/
mailto:janveldhuizen.jv@gmail.com
https://www.toneelboijl.nl/
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 VOETBAL VERENIGING TRINITAS 
 
 
 
 

Het voetbalseizoen 2022-2023 is ten einde. 
Voor ons ligt een zonnige zomerstop, maar we blikken graag nog even terug…  
 
PAASEIEREN ZOEKTOCHT 
Gezellige drukte op het sportveld 1e Paasdag! 
Ruim 30 kinderen gingen samen met de Paashaas op zoek naar 120 paaseieren die verstopt lagen in 
het Schoolbosje!! Dat het goede speurneuzen betrof was snel duidelijk, want in no time waren alle 
Paaseieren gevonden. Het speciale Trinitas-ei werd gevonden door Carlijn Smits. 
Na afloop was er ranja en een zakje chocolade eitjes voor alle kinderen! 
Het was weer een gezellige en geslaagde start van de Vrolijke Paasdagen! 
Namens de Paashaas werd FAMILIE VAN DEN BERG PLUIMVEE B.V. uit Elsloo enorm bedankt voor 

het sponsoren van de kakelverse scharrel- en vrije-uitloop eieren!!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                            
 
 
 

GEZELLIGE EN GESLAAGDE SEIZOENSAFSLUITING 
Zondag 21 mei speelden zowel het vlaggenschip als het 2e en 
3e elftal hun laatste THUIS wedstrijd van het seizoen!! 
 
Het werd een 
zonnige dag met 
LIVE MUZIEK, de BBQ 
ging aan, het RAD 
pakte uit met mooie 
prijzen en er kwam 
“leven” in het  
springkussen!! 
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KAMPIOENEEEEEE 
Niet één, niet twéé, maar DRIE keer kampioen 
dit seizoen!!! 
De JO12 wist dit seizoen maar liefst 3x de fase 
af te sluiten als onbetwiste winnaar! 
Super knap en daar mogen we trots op zijn.  
Dat belooft wat voor de toekomst!! 
 
 

 
 
 
SUCCESVOL DAMESTEAM 
Zien jullie ons blij zijn?  
Nieuwe jasjes gesponsord door COULANT 
TOURING, een dikke beker (2e prijs) en het 
seizoen afgesloten met lekker weer en een BBQ. 
 
 
 
 

 
 
SEIZOENSAFSLUITING JEUGD GROOT SUCCES 
Zaterdag 10 juni werd er een Mix-toernooi 
georganiseerd voor de jeugd. Het was een zeer 
geslaagde dag!  
 
De jeugd was daarvóór al in actie gekomen… 
Met dank aan VAN DEN BERG PLUIMVEE B.V., 
werden huis aan huis héérlijke verse aardbeien 
verkocht.  
De opbrengst van maar liefst €633 komt geheel 
ten goede aan de nog te realiseren Pannakooi. 
Super gedaan jongens en meiden !! 
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Hallo allemaal, 
Wat hebben wij een mooi weer gehad de afgelopen weken, wij bij de Kinderkei hebben er in ieder geval 
van genoten jullie ook??  
 

Thema boerderij bij de bosmuizen 
Bij het kdv en de peuters hadden wij het thema  “De boerderij” misschien 
hebben jullie het gezien. Er was een leuk hoekje gemaakt met het thema. De 
kinderen konden hier kleding aantrekken zoals een overal, klompen of 
laarzen. Ook hadden we hokjes met allerlei dieren zoals: een geitje, schaapje  
en een kip. De kruiwagen mocht natuurlijk ook niet ontbreken. Er lag ook 
nog schapenwol om te voelen of ruiken. De trekker was ook maar druk heen 
en weer aan het rijden. Er kon ook een ritje op het paard gemaakt worden. 
De kinderen knutselen een varken in de modder, lekker kliederen met verf.  
 
 
 

 
We zingen het liedje : 
 
Een koetje en een kalfje liepen in de wei,  

Toen kwam er een heel dik varkentje voorbij, 

Die zei, die zei, geef dat kalfje maar aan mij. 

Nee zei de koe, boe boe boe. 

Nee zei de koe, boe boe boe. 

Ook lezen we boekjes voor wat met het thema te maken heeft.  

En zeker heerlijk naar buiten, daar is zo veel te ontdekken… 

 

Thema ziek en gezond 
Naar thema de boerderij hadden wij een rust week. Waarna het nieuwe 
thema ziek en gezond begon. We hadden ons eigen "ziekenhuis" gemaakt. 
Voor de baby poppen hadden we bedjes als ze ziek zijn maar de grote beer 
moest ook een bed hebben. Ook hadden we een ziekenauto gemaakt voor 
als we onze patiënten moeten ophalen. De baby's en beer werden goed 
verzorgd en vertroeteld. 
  
We leggen verbandjes aan, geven prikjes en medicijnen 
 
 
 
 
 
 

 
 



   

 

 

21 

Thema wonen 
Na thema ziek en gezond hadden wij een rust week. Waarna het nieuwe 
wonen is begonnen. We lezen een boekje, hebben het in de kring over ons 
eigen huis. Bij elk thema hoort natuurlijk ook een knutselwerkje. En jullie 
hebben ons vast wel zien lopen door Boijl, want ja waar woont iedereen nou. 
De kinderen laten dit met veel trots aan ons zien. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bosuilen en bosarend 
Op de BSO genieten wij van al dat mooie weer, zo zijn we naar de 
Spokenplas geweest. We hebben daar kikkers en kikkervisjes gezocht, we 
hebben ook kikkers gemaakt met leuke springpootjes. 
 
 
 
 
 

Zo zijn we ook op uitje geweest naar het Koepelbos. Waar er uitgebreid 
gespeeld wordt met al het water, geknuffeld wordt met de dieren en natuurlijk 
wordt gespeeld in de speeltuin  
 
 
Met al dat warme weer wordt er afkoeling gezocht. 
We maken een buikschuifbaan, houden een 
watergevecht en in de zandbak worden de mooiste 
waterbanen gemaakt. Al met al genoeg om op te 
noemen. 

 
 
 
 
 
 
Ook binnen zitten wij zeker niet stil. We bakken cup-cakes en knutselen graag. Zo was knutselen voor 
Moederdag ook een groot feest, want we hebben daarvoor leuke sleutelhangers gemaakt met 
krimpfolie. Heel leuk om even te kijken hoe het krimpt in de oven!  
 
 

NAMENS DE KINDERKEI WENSEN WIJ JULLIE EEN KEI FIJNE ZOMER TOE 
 



   

 

 

22 

 

 

 

 

  



   

 

 

23 

 



   

 

 

24 

GROEP 3 EN 4 
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Terugblik schooljaar 2022-2023 (Groep 5&6) 

 

Groep & meester 

We hebben een leuke klas! Van meester gaan we vaak leuke dingen doen zoals buiten spelen en 

spelletjes doen in de klas. Er we moeten ook natuurlijk werken maar we gaan ook op schoolreis naar 

Adventureland. Wij denken dat het een leuke reis wordt. 

Liefs Reza& Mirte doeidoei 

 

Bezoek molen Makkinga 

Wij waren met groep 5/6 bij de molen in Makkinga. We mochten in 

de molen. We gingen kijken wat er allemaal gebeurde vroeger. Toen 

gingen we in het museum. We deden een speurtocht in tweetallen. 

Groetjes Eva, Elisa en Lisa 

 

 

 

 

Spreekbeurten 

We zijn op een boerderij geweest. Op de boerderij was 

van alles. Ook ging er een spreekbeurt over Jon Deeres 

dat onderwerp had Jasper. Als eerste ging Mark die had 

het over parkieten. Daarna ging Thomas die had het 

over varkens. Toen ging Max die had het over dieren. 

Toen was Yannick die had het toen over honden. Toen 

was Marin die had het over konijnen. Wessel die had 

het na Marin over de kat. Toen was Niek over van 

varken tot wordt. Als ene laatste was Mirte over 

korfbal. Als laatste was Milan over het riool. 

Geschreven op vrijdag 9-6-2023 

Geschreven door Max opgelet door Mark en gecheckt door Wytse. 

 

Voetbal Sc Heerenveen – FC Groningen 

We zijn op het veld geweest op de vlag van Sc 

Heerenveen te dragen. Daarna begon de 

wedstrijd tegen FC Groningen en ze hebben met 

3-1 gewonnen. Voor de wedstrijd heeft Bram 

Andries Noppert ontmoet. De scheidsrechter 

was niet zo goed. Friese volkslied hebben we 

gehoord en zelf gezongen.  

Bram, Niek en Milan 

 



   

 

 

27 

Schoolkorfbal 

Wij zijn de Oosterbrink de leukste school van de wereld. 

Team 1 – Julian, Sil, Mirte, Bram, Eva. Gewonnen 0-6, 0-8, 

0-7, 0-5. 

Team 2 – Sylvan, Wessel, Elisa, Reza, Wytse, Lisa.  

2de plaats 0-7, 6-2, 3-7. 

Gezellige teams.  Ijsje gegeten, Julian kocht patat en deelde 

het met iedereen. Reza verzwikte haar voet en Lisa had 

kramp. Sylvan heeft een hele zak snoep verdeeld.  

Sylvan, Julian, Wessel & Sil. 

 

Ijsjes 

Op vrijdag 9 juni was het heel warm en juf Daniëlle ging ijsjes halen. Het waren 

verschillende soorten, aardbei, peer en raketjes. Het was heel lekker.  

Geschreven door Jasper 

 

Schoolschaatsen 

Wij gingen op een dag niet gymmen, maar schoolschaatsen. En toen werden we met de bus gebracht 

en toen zagen we dat Thialf echt groot was! En toen 

gingen we onze schaatsen aantrekken en toen gingen 

we schaatsen. Het was superleuk. Maar het was de 

laatste dag van het schaatsen en toen gingen we onder 

een brug door en we mochten ook op de brug. En we 

deden pionnen dans dan moet je en pion pakken 

wanneer de muziek stopt. Wanneer die draait dan mag 

je schaatsen wanneer je af bent mag je vrij schaatsen. 

 

Liefs Ilse & Marin 

 

Sinterklaas 

Wij zijn Yannick en Thomas, wij gaan het hebben 

over de Sint. 

1. Surprises elk jaar delen we z'n alleen surprises 

uit.  

2. Elk jaar is het anders. Het ene jaar ligt de hele 

school vol pepernoten, het andere jaar maken we 

schoentjes, die de pieten vol doen met 

pepernoten.  

 

Hoofdstuk 1: Het bos 

In het bos is het altijd leuk. Altijd iets leuker dan op het plein, maar het plein is ook leuk. Daarom gaan 

we er op woensdag graag naar toe, want je kan je verstoppen en als je valt heb je geen bloed en geen 

schaafwond. 

Met dank aan Lieuwe de Boer  
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Groep 7 en 8 
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VAKANTIE WOORDZOEKER 
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FIJNE ZOMERVAKANTIE 
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                              Kopij volgende uitgave inleveren  

vóór 15 september 

    [ kopij@evenbijpraoten.nl ] 

 

 

 

 

 

29 Juli  Oud Papier – De Oosterbrink 

26 Aug Oud Papier – De Oosterbrink 

 
1, 2 en 3 Sept 
 

 
 
Tentfeest Boijl - zie flyer  
 
 
 

9-24 Sept Expositie Kunstig Elsloo – kerkgebouw 
(geopend op zaterdag en zondag) 

30 Sept    ‘t Brinkhuus 
     Aanvang 20.00 
        Inleg 5 euro 

5 Okt Algemene Ledenvergadering – Dorpsbelang Boijl 
Aanvang: 20.00 uur in dorpshuis de Tille 
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